
Høringssvar til effektiviseringstiltag fra Område Ørums pårørende råd. Møde den 9.11.23 

 

Vi ønsker flere frivillige, så ønsker at øge fokus på det store arbejde de frivillige laver. Jfr. Punkt 4 

Vi gerne at man ikke tænker så meget i kasser, men at hjælpen er på tværs også fra pårørende. 

 

Punkt 6, Når der tales om frivillige er det uhensigtsmæssigt at der er mange repræsenteret fra kommunen, 
men hvor er de frivillige og brugerne i beslutningerne? 

Feriepuljen ønskes ikke nedsat til 3 dage, det er uhørt lidt, hvis man skal på overnatninge. 

 

Forslag gør det mere synligt, hvilken tilbud der er i kommunen til målgruppen, fx klubfriheden, så kunne det 
være at der kom flere medlemmer og at man kan betale kontingent, som i andre fritids 
aktiviteter/aftenskoler. Det gælder også andre tiltag på tværs. 

 

Punkt 5 Vi synes ikke at der skal spares på uddannelse, da målgruppen har ændret sig er der brug for 
kompetence løft at medarbejderne. Og hvis der tænkes meres inddragelse og relationel koordinering 
kommer der nye arbejdsgange og roller ind i opgaveløsningen, som alle skal opkvalificeres i.  

 

Alternative forslag: 

Anbefaling kommunen skulle sælge nogen af de gamle bygninger der står til ingen hverken nytte. 

Samarbejde med fx pedeller eller vej og park, så der bliver flere ”rigtige” arbejdsopgaver til målgruppen. 

Nedsætte kadencen på høringssvar, samle så vi ikke skal samles kun for at udfærdige høringssvar, så der 
kan laves pulje besvarelser. 

Se på kommunens indkøbsaftale, der er ofte muligt at indkøbe billigere andre steder. 

 

 

 

 

 

 


